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Protokoll 7 styrelsemöte centralstyrelsen (CS) 

Plats: Zoom  

Datum: 2022-06-05 

Närvarande:  Gerd Möllers, ordförande,  
Peter Schorling, vice ordförande,  
Anna-Karin Odheim, kassör,  
Ann-Kristin Munter, sekreterare,  
Rolf Karlsson, ledamot,  
Viktoria Odheim Gustafsson, suppleant,  
Daniel Strandberg, avelskommittén,  
Margareta Eliasson, uppfödarkommittén,  
Lena Sönnerqvist, utställningskommittén,  
Mikael Lagnevik, PTU- kommittén. 

 
§ 99. Mötet öppnade 
Gerd Möllers hälsade de närvarande välkomna till dagens möte och öppnade därmed mötet.  
 
§ 100. Närvaro: 
Se ovan. 
 
§ 101. Förslag till dagordning: 
Dagordningen godkändes. 
 
§ 102. Förslag till justerare: 
Rolf Karlsson valdes till justerare. 
 
§ 103. Föregående protokoll: 
Protokoll nr 6 justerades och godkändes för hemsidan. 
 
§ 104.  Kommittéernas mål och arbetsformer samt eventuella rapporter:  
Utsänt förslag till mål och arbetsformer 2022 diskuteras och uppdateras, se bilaga. 
 
Det noteras att datum för organisationskonferensen måste flyttas till 12-13 november 2022. 
Plats blir Scandic Infra city i Upplands-Väsby. 
 
Rapporter från kommittéerna: 
Avel: Daniel Strandberg rapporterar att han fått besked om utbildning avseende 
avelskorningsfunktionär som klubben ännu inte sanktionerat. Han får tillsammans med Gerd 
Möllers uppdrag att utreda frågan. 
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PTU: Mikael Lagnevik rapporterar att kommittén hanterat avtal för SSM Bruks och SSM IGP 
avseende 2022 och att man också tagit emot en ansökan från Sk Romelanda angående 
SSM Specialsök. Inom kommittén finns önskemål om fler ledamöter. Det finns också behov 
av ledamöter med specialintresse för utbildningar. 
 
Uppfödare: Intresset att vara med på utbildningar har det senaste varit svalt från 
uppfödargruppen. Kommittén överväger en uppfödarträff under hösten. 
 
Utställning: Rapport kring SSM Utställning där det mesta är klart. Kommittén har haft en 
arbetshelg och sysslat med att få klart de nya utställningsreglerna enligt WUSVs regler. 
 
§ 105. Inkommande skrivelser:  
75 220511 Info fr WUSV ang Universal 2022 CS, PTU, CUK, avel fk 

76 220511 Info fr WUSV ang tysk segrarutställning CS, alla kommittéer fk 

77 220516 SBK info om utbildning till tävlingsledare bruks CS, PTU fk, hemsidan 

78 220517 Ansökan om officiell utställning Sk Umeå 2024 CS, CUK för åtg 

79 220519  Info fr SBK ang. förbundskansliets arbete med ekonomi CS 

80 220520 SBK info maj CS, alla kommittéer fk 

81 220523 WUSV info om seminarium i Mexico CS, alla kommittéer fk 

82 220524 Oacc beteende SE26507/2018 Nicole´s Jackpot Joker avstängn upphör CS, alla kommittéer fk 

83 220524 Oaccept beteende SE49836/2018 Glitzerns Charmiga Åsaka utan åtg CS, alla kommittéer fk 

84 220528 WUSV info ang konkurrensbegränsningsåtgärder i Spanien CS, alla kommittér fk 

        

85 220530 Förslag fr Nederländerna till WUSV årsmöte CS, alla kommittéer fk 

86 220530 Skrivelse fr Sk Romelanda CS, alla kommittéer fk 

87 220530 Ansökan om SSM Specialsök fr Romelanda CS samt PTU för åtgärd 

88 220530 
Ansökan valp specialutst maj 2023, Sk Hagatorp och valp officiell juni 2024, Sd 
Närke CS samt CUK för åtgärd 

89 220530 Skrivelse till WUSV från Schäferklubb i Serbien CS och avel/int fk 

90 220604 Påminnelse utst Sk Höglandet 
CS fk samt till CUK och  
Sk Höglandet för åtgärd 

 
 
§ 106. Utgående skrivelser:  
 

19 220522 Svar till SKK/SBK ang SRD juni 
20 220601 Skrivelse till SBK ang Sk Köping juni 

 
  
§ 107. Rapport från CS:  
Ordförande: Gerd Möllers rapporterar att SKK återkopplat ang RAS och begärt möte 
tillsammans med SBK och företrädare för vår avelskommitté. Vidare är avtalet med MG 
Events nu genomfört. 



Nr 7, Protokoll 22-06-05 
 

 
Kassör: Anna-Karin Odheim rapporterar att hon påbörjat utbetalningen av medlemspengen 
till distrikten i enlighet med beslut på mötet i maj.  
Ledamot/Sd ansvarig: Rolf Karlsson rapporterar att han försökt få uppgifter från kansliet 
angående vilka distrikt som skickat in sina årsmöteshandlingar utan resultat. 
Ledamot/Medlemsansvarig: Vicki Odheim Gustafsson rapporterar att det varit mycket 
arbete kring medlemsregistrering. 
 
§ 108. Årsmöte 2022 
Frågan om fortsatt/extra fullmäktigemöte diskuterades. Gerd Möllers rapporterar att hon fått 
besked från Thomas Uneholt att årsmötesprotokollet nu är slutformulerat och under 
justeringsrunda.  
CS beslutar påkalla medlemsmöten i samtliga distrikt för att få fram namnförslag till de 
förtroendeposter som ännu inte kunnat bemannas och att hålla extra fullmäktigemöte tidigt 
under hösten. Som ett led i detta beslutar CS vidare att hålla ett extra info-möte/krismöte 
den 27 juni, varvid alla distrikt kallas. 
 
§ 109. Beslut 
§ 108. Årsmöte 2022 
CS beslutar påkalla medlemsmöten i samtliga distrikt för att få fram namnförslag till de 
förtroendeposter som ännu inte kunnat bemannas och att hålla extra fullmäktigemöte tidigt 
under hösten. Som ett led i detta beslutar CS vidare att hålla ett extra info-möte/krismöte 
den 27 juni, varvid alla distrikt kallas. 
 
§ 110. Nästa möte. 
Gerd Möllers kommer att kalla till CS-möte under juli. 
 
§ 111. Mötet avslutades 
Gerd Möllers ordförande avslutade mötet och tackade för visat intresse. 
 
 
Vid protokollet:  Ordförande 
 
 

Anki Munter   Gerd Möllers 

 

Justerare: 

 

Rolf Karlsson 


